Things Every Parent Should Know



We worry about what a child will become tomorrow, yet we forget that he is someone today.—Stacia Tauscher

Every child comes with the message that God is not yet discouraged [with] man.

—Rabindranath Tagore

There's nothing that can help you understand your beliefs more than trying to explain them to an inquisitive child.

—Frank A. Clark

Making the decision to have a child is momentous. It is to decide forever to have your heart go walking around outside your body.—Elizabeth Stone

Before I got married I had six theories about bringing up children; now I have six children, and no theories.

What a child doesn't receive he can seldom later give.—P.D. James

Don't worry that children never listen to you; worry that they are always watching you.—Robert Fulghum

Children have more need of models than of critics.—Carolyn Coats

In bringing up children, spend on them half as much money and twice as much time —Author unknown

You have a lifetime to work, but children are only young once.—Polish proverb

Kids spell love T-I-M-E.—John Crudele

Take time to treasure your children. They are well worth the investment.—Unknown





الأشياء التي يجب على **جميع الأباء** معرفتها

إننا نقلق حيال ما سوف يصبح عليه الطفل في الغد، و نسى بأنه شخصٌ ما اليوم - ستاسيا توشر.

كل طفل يأتي مع رسالة بأن الله ليس محبط من الإنسان بعد - روبندراناث طاغور

ما من شيء يمكنه مساعدتك على فهم معتقداتك أكثر من محاولة شرحها لطفل محب للإستطلاع - فرانك كلارك

إن اتخاذ القرار لإنجاب طفل هو أمر بالغ الأهمية. فهو يعني بأنك تقرر أن يسير قلبك خارج جسمك للأبد- اليزابث ستون.

قبل أن أتزوج كانت لدي ست نظريات حول تربية الأطفال. والآن لدى ستة أطفال ولا نظرية واحدة - جون ويلموت

الأطفال يحتاجون للنماذج أكثر من النقد - كارولين كوتس ما لا يحصل عليه الطفل من النادر أن يمنحه فيما بعد- بي دى جيمس

عند تربية الأطفال أنفق عليهم نصف النقود واقضي معهم ضعف الوقت – الكاتب غير معروف

أمامك حياة بأكملها للعمل، ولكن الأطفال يكونون صغاراً مرة واحدة فقط - مثل بولندي

الأطفال يتهجأون الحب وق ت - جون كرودل

خذ الوقت الكافي لترعى أطفالك، إنهم يستحقون الإستثمار بهم - الكاتب غير معروف

